

Focus on: Innovation

One of the themes of this year's conference is Innovation. Here are sessions which may inspire your own innovation efforts.

Library services

Innovation in the provision of library services is the focus of many presentations by CALL/ACBD members.

- **Alexia Loumankis** will be describing her "lending library" of Research Assistants, who support the needs of professors with short-term projects and questions.
- **Fiona Chiu and Ellen Norlander** will be describing how the BC Courthouse Libraries used the pandemic to re-align the libraries' service model to meet strategic goals, re-engineer business processes and empower staff to add new skills to their repertoire.
- Improving metadata and description of resources to emphasize inclusion and diversity is the focus of a presentation by **Laura Daniels & Jacqueline Magagnosc**.
- **Alan Kilpatrick** will be presenting Saskatchewan's SALI project (Saskatchewan Access to Legal Information) – a multi-institutional collaboration which improves public access to legal information.
- "Advocating for Yourself and Your Law Library" is a presentation from **Kim Nayyer, Sabrina Sondhi and Eve Leung**. Gain support for your innovative ideas and services by learning how to understand and anticipate the pressures on decision-makers.
- **Tania Djerrahian and Katarina Daniels'** will introduce us to "Visualping- our top 2022 #lifehack," which supports a variety of services at Davies.
- **Sandra Craig and Amy Tang's** lightning talk on Indexing Large-Scale digitization projects.

Technology

- **Dominique Garingan** will explore the integration of AI with instruction in advanced legal research in her lightning talk, "AI-Generated Content as Unorthodox 'Secondary Sources'."
- **Mita Williams'** presentation "What is Wikidata and Why You Should Do Data Entry For the Greater Good" will introduce us to a potentially useful resource (and challenge us to contribute to this emerging community).
- **Shaunna Mireau, Mark Doble, Colin Lachance and Brenda Lauritzen** will discuss the use and implications of ChatGPT in legal applications.

Fixer regard sur: Innovation

L'un des thèmes de la conférence de cette année est l'innovation. Voici des sessions qui peuvent inspirer vos propres efforts d'innovation.

Services de bibliothèque

L'innovation dans la prestation de services de bibliothèque est au centre de nombreuses présentations par les membres de CALL/ACBD.

- **Alexia Loumankis** décrira sa « bibliothèque de prêt » d'assistants de recherche, qui répondent aux besoins des professeurs avec des projets et des questions à court terme.
- **Fiona Chiu et Ellen Norlander** décriront comment les bibliothèques du palais de justice de la Colombie-Britannique ont utilisé la pandémie pour réaligner le modèle de service des bibliothèques afin d'atteindre les objectifs stratégiques, de repenser les processus opérationnels et de permettre au personnel d'ajouter de nouvelles compétences à leur répertoire.
- Améliorer les métadonnées et la description des ressources pour mettre l'accent sur l'inclusion et la diversité est au centre d'une présentation de **Laura Daniels et Jacqueline Magagnosc**.
- **Alan Kilpatrick** présentera le projet SALI (Saskatchewan Access to Legal Information) de la Saskatchewan – une collaboration multi-institutionnelle qui améliore l'accès du public à l'information juridique.
- « Advocacy for Yourself and Your Law Library » est une présentation de **Kim Nayer, Sabrina Sondhi et Eve Leung**. Bénéficiez d'un soutien pour vos idées et services innovants en apprenant à comprendre et à anticiper les pressions sur les décideurs.
- **Tania Djerrahian et Katarina Daniels** nous présenteront << Visualping- our top 2022 #lifehack>>, qui prend en charge une variété de services chez Davies.
- L'exposé éclair de **Sandra Craig et Amy Tang** sur l'indexation des projets de numérisation à grande échelle.

Technologie

- **Dominique Garingan** explorera l'intégration de l'IA avec l'enseignement de la recherche juridique avancée dans son exposé éclair, << AI-Generated Content as Unorthodox 'Secondary Sources'>>.
- La présentation de **Mita Williams** « What is Wikidata and Why You Should Do Data Entry For the Greater Good » nous présentera une ressource potentiellement utile (et nous mettra au défi de contribuer à cette communauté émergente).
- **Shaunna Mireau, Mark Doble, Colin Lachance et Brenda Lauritzen** discuteront l'utilisation et des implications de ChatGPT dans les applications juridiques.